
Beretning Skærum Sogneforening 

Gældende for perioden d.7.9 2021(generalforsamling) og resten af året 

De@e bliver en kort beretning, da vi jo pga. corona situaFonen først kunne holde generalforsamling d.7 
sept. Sidste år, så beretningen er derfor fra denne dato og året ud. 

På det første bestyrelsesmøde eKer generalforsamlingen konsFtuerede vi således: 

Formand:            Lone Pedersen 

NæsPormand:   Rasmus Korgaard McNally 

Kasserer:             Jesper Larsen 

Pr.ansvarlig:       Emma Olesen 

Referent:            BeFna Larsen 

Øvrige best.medl.: Anne Engmann og Nicole Rink 

Skærum NatursF – hjertesF 

Den store genindvielse af sFen blev d.17 okt. Det blev en stor succes med 55 fremmødte deltagere og 2 
hunde. Der var deltagere fra nær og [ern bl.a. også fra den lokale hjerteafdeling. 

Ruten på 3,5 km. udgik fra Skærum AkFvitetshus med ophold undervejs. Naturvejleder Bo Storm  

Fortalte medlevende om områdets jern -og bronze steder, isFdens landskabsdannelser og plantningssagen. 

Vejret var fantasFsk og vi slu@ede af her i huset med nordjysk kaffebord med 7 forskellige kager. 

Der blev samlet ind Fl en udsigtsbænk og den skal vi have opsat i år. 

Vi har af Landdistrikts puljen fået 18.500 kr. Fl projekt etablering og projektet er færdigmeldt og evalueret, 
som man skal.  Projektet udsprang af arbejdet omkring projekt FremFdens Skærum og vi har nu 
kommunens vestligste hjertesF, der også er på Hjerteforeningens hjemmeside. Rutefoldere er sat i en 
metalkasse ved kortbordet lige her udenfor huset. 

Hermed en tak Fl de berørte lodsejere og de frivillige der har hjulpet med, så sFen nu er veletableret. 

Petanque spil  

I samarbejde med Skærum Voksenforening har vi d.15 sept. Og d.22 okt. Aeoldt spille eKermiddage med 
eKerfølgende medbragt mad på grillen. Vi har været så heldige, at en Fdligere Skærum bo har været 
instruktør og begge gange med ca.15 deltagere. Den første gang var som en del af friFds-og 
foreningsfesFvalen i hele kommune og mange deltagere ville gerne endnu en gang. Det har været en succes 
og vi skal da også beny@e vores petanque bane noget mere, så vi kan gentage succesen i år. 

Julen  

Juletræer:  



for andet år i træk har juletræerne lyst op ved 3 indfaldsveje og vi har fået gode Flbagemeldinger.  

Det store juletræ på legepladsen er blevet højde reduceret, hvilket flere har bemærket. Kommunen 
arbejder på at man skal beny@e eksisterende træer eller plante et nyt. 

Hvordan næste juletræ bliver vides ikke endnu. 

Julefrokosten: 

3. gang er lykkens gang. Endelig kunne vi igen eKer diverse corona perioder d.20 nov. holde et brag af en 
julefrokost med 59 feststemte deltagere i alle aldre. FantasFsk stemning og et fadølsanker manglede heller 
ikke. Et smukt pyntet hus inde og ude og her skal lyde en ekstra tak Fl madlavningsholdet med Je@e i 
spidsen for den fantasFske mad. 

Julemanden i sin kane: 

Julemanden kom igen ”flyvende”i sin smukt pyntet kane – godt nok på ladet af en trailer, men ikke et øje 
var tørt. Julemanden med sine hjælpere delte ud Fl 33 børn rundt om i Skærum og alle var glade. 

Genbrugspladsen: 

Den kører fint og der har i løbet af året været over 20 tømninger, hvilket viser, at den beny@es og at folk 
sæ@er stor pris på den. Tak Fl genbrugsteam og dig Gunnar for alFd at åbne og lukke, så vi andre kan 
komme af med diverse affald. 

    

  

Hermed en stor tak Fl alle – både bestyrelse og alle frivillige, der yder hvad man kan for at få hjulene Fl at 
dreje rundt.  

Lone Pedersen 

Formand 

Beretning Skærum AkFvitetshus 

Gældende for perioden d.7.9 2021(generalforsamling) og resten af året 

De@e bliver en kort beretning, da vi jo pga. corona situaFonen først kunne holde generalforsamling d.7 
sept. Sidste år, så beretningen er derfor fra denne dato og året ud. 

På det første bestyrelsesmøde eKer generalforsamlingen konsFtuerede vi os således: 

Formand:            Lone Pedersen 



NæsPormand:   Patricia McNally 

Kasserer:             Danny Langhjem 

Udlejer:               Emma Olesen 

Huset har pga. corona situaFonen været nedlukket i perioder.  

Hvor vigFgt det er at have et sådant samlingssted her i byen og området går virkelig op for mange af os, når 
vi pludselig ikke kan samles her i de fællesskaber vi er Flkny@et samt deltage i diverse arrangementer. 
Derfor har glæden også været stor hos de forskellige foreninger og klubber og iniFaFv arrangementer, der 
trods alt har kunnet lade sig gøre her i eKeråret. 

Vi har bibeholdt at hver anden uge er her: Skærum Voksenforening, Skærum Whistklub, yoga hold, krea 
klub. Desuden har der været diverse arrangementer og udlejninger. 

Facilitets undesøgelse 

Kultur- og FriFdsudvalget har igangsat en facilitetsundersøgelse. Undersøgelsen skal dels give indsigt i 
Flstanden på de bygninger, som stø@emodtagere på kultur- og friFdsområdet anvender, og dels skabe et 
overblik over behov for udbedringer og vedligehold. Det poliFske mål med facilitetsundersøgelsen er at få 
en indsigt i faciliteterne, som kan danne baggrund for den poliFske drøKelse af prioriteringer Fl stø@e af 
ny-opførsel og vedligehold af kultur- og friFdsfaciliteter. 

Bestyrelsen gennemgik d.26.10 et omfa@ende spørgeskema og det udfyldte skema blev indsendt. 

Huset 

Vi holder fælles bestyrelses møder med Skærum Sogneforening og det er en styrke at gøre de@e, for alle er 
enige om at vi skal stå sammen for at styrke fællesskaber og Fltag. 

For at bevare de@e hus er det vigFgt at vi får energiopFmeret og fremFdssikret huset. 

SFgende olie og el priser gør de@e endnu mere aktuel. 

Husets energi system:  

Varmesystemet: Husets oliefyr er blevet gennemgået og justeret af en oliefyrs montør. Ud fra Hans 
anbefalinger er der lavet et opslag Fl husets brugere, der blev sat på tavlen gangen.  

 EnergiopFmering: Huset er Fdligere blevet gennemgået af en energikonsulent fra kommunen. General 
forsamlingen d.7.9-21 gav husets bestyrelse mandat Fl at gå videremed en energiopFmering og 
fondsansøgninger for at rejse økonomisk grundlag for de@e.  

Arbejdsgruppe: 26.10 blev en gruppe nedsat med det formål at indhente relevante Flbud vedr.husets 
energiopFmering. 

arbejdsgruppen: Danny Langthjem, Jesper Larsen, Peter Jeppesen. 

IndFl nu er der holdt et møde i huset med et firma og eKerfølgende indkommet et relevant Flbud. Næste 
skridt er fondsansøgninger, hvor vi har Flsagn fra en lokal borger, der gerne vil hjælpe hermed. 

Møbel inventar 



Vi sender en ansøgning Fl Spar Nord her i april vedr. et beløb Fl nye møbler 

Renovering: 

I eKeråret havde vi talt om at få påbegyndt indvendig renovering og malearbejde og her i januar blev en 
arbejdsgruppe nedsat bestående af Emma, BeFna, Danny og Rasmus.  

Arbejdet er nu igangsat med et flot resultat - det kan ses og yderligere Fltag vil blive gjort inden næste 
udlejning i april. Kæmpearbejde med mange Fmer både fra bestyrelse og mange andre frivillige. 

Tusind tak – det er Fl gavn for vores alles hus. 

Også en stor tak Fl vinterberedskabet, der trådte Fl, da vinteren kom Fl Skærum i starten af december. En 
udlejning stod for døren og hurFg udrykning var krævet for at alt kunne ryddes og huset være klart. 

Lone Pedersen 

formand 


